
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 
Από  το  αριθ.8/23-4-2015  πρακτικό έκτακτης συνεδρίασης του δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης 
  
Αριθ. Απόφασης   126                             Περίληψη 

Έκδοση ψηφίσματος σχετικά  με την Πράξη Νομοθετικού 
Περιεχομένου (ΦΕΚ 41/20.4.2015 τεύχος Α΄) σχετικά με την 
υποχρέωση κατάθεσης των ταμειακών διαθεσίμων των 
Δήμων στην Τράπεζα της Ελλάδας 

 
Στη Ξάνθη και στο Δημαρχιακό κατάστημα, σήμερα 23 Απριλίου 2015 ημέρα Πέμπτη και ώρα 20:00, 
συνήλθε σε έκτακτη συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης, στην αίθουσα των συνεδριάσεων του, 
ύστερα από την αριθ.πρωτ.15931/22-4-2015 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του Δημοτικού 
Συμβουλίου που επιδόθηκε σύμφωνα με το Νόμο στο καθένα από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, και 
κοινοποιήθηκε στο Δήμαρχο Ξάνθης και με την προεδρία του Προέδρου Δρεμσίζη Ιωάννη για να 
συζητήσει και να πάρει απόφαση στο παρακάτω θέμα της ημερήσιας διάταξης, παρ.5 του άρθρου 67 του 
Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ Α΄ 87), με την διαδικασία του κατεπείγοντος, λόγω στενών χρονικών περιθωρίων. 
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο 41 δημοτικών Συμβούλων, βρέθηκαν παρόντες 35 
δημοτικοί σύμβουλοι, δηλαδή: 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ 
1) Δρεμσίζης Ιωάννης (Πρόεδρος) 
2) Αγκόρτσας Απόστολος 
3) Ανταμπούφης Νικόλαος 
4) Γιαννώτα Θεοδώρα 
5) Γκιρτζίκη Αλεξία 
6) Γουναρίδης Στυλιανός  
7) Δημούδη Χρυσούλα 

8) Ηλιάδης Θωμάς 
9) Θεοδωρίδης Αναστάσιος 
10) Ιγιαννίδης Στέφανος 
11) Καμαρίδης Ιπποκράτης 
12) Καρά Αχμέτ 
13) Καρά Οσμάν Χασάν Λεβέντ 
14) Κίρατζη Ερκάν 
15) Κολλάρος Γεώργιος 
16) Κυριακίδης Αλέξανδρος 
17) Λύρατζης Πασχάλης 
18) Μιχαλοπούλου Αλίκη 

19) Μούρκας Χρήστος  
20) Μπένης Δημήτριος 
21) Μπογιάρ Αχμέτ Σελαϊντήν 
22) Μποζ Ραμαδάν 
23) Ξυνίδης Αθανάσιος 
24) Παπαδόπουλος Κυριάκος 
25) Παρτσαλίδου Δέσποινα 
26) Πούλιος Χρίστος 
27) Σδρέβανος Μαρίνος 
28) Ταρενίδης Παναγιώτης 
29) Τριανταφυλλίδης Κων/νος 
30) Τσέπελης Εμμανουήλ 
31) Τσιακίρογλου Σωτήριος 
32) Χασάν Ογλού Ορχάν 
33) Χασάν Ογλού Φερτούν 
34) Χατζηευφραιμίδης Ιορδάνης 
35) Χουσεΐν Ογλού Τιμούρ 
 

ΑΠΟΝΤΕΣ 
1) Καλογερής Κρίτων 
2) Λομβαρδέας Μιχαήλ 
3) Μπαντάκ Σιαμπάν 

4) Παπασταματίου Γεώργιος 
5) Τσεγγελίδης Ιωάννης 
6) Τοπ Ισμέτ 

(οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και προσκλήθηκαν νόμιμα)        
     
Στη συνεδρίαση παραβρίσκονται ο Δήμαρχος Ξάνθης κ. Χαράλαμπος Δημαρχόπουλος, η Πρόεδρος της 
Δημοτικής Κοινότητας Ξάνθης Σωτηριάδου Τριανταφυλιά και ο εκπρόσωπος της Τοπικής Κοινότητας 
Γέρακα Κιουτσούκ Ραϊφ  
 
Ο Πρόεδρος κ. Δρεμσίζης Ιωάννης ανακοίνωσε στο σώμα ότι με την παρ.5 του άρθρου 67 του Ν.3852/10 
ορίζονται τα εξής: «Όταν υπάρχουν κατεπείγουσες υποθέσεις που δικαιολογούν την άμεση σύγκληση του 
δημοτικού συμβουλίου σε χρονικό διάστημα μικρότερο των τριών ημερών που απαιτείται κατά κανόνα για 
την επίδοση της πρόσκλησης σε τακτική συνεδρίαση, η πρόσκληση μπορεί να επιδοθεί ή να 
γνωστοποιηθεί στους συμβούλους ακόμα και την ημέρα της συνεδρίασης. Στην πρόσκληση αναφέρεται ο 
λόγος για τον οποίο η συνεδρίαση έχει κατεπείγοντα χαρακτήρα. Ο χαρακτηρισμός και η αιτιολογία των 
θεμάτων της ημερήσιας διάταξης ως κατεπειγόντων επαφίεται καταρχήν στην κρίση του προέδρου του 
δημοτικού συμβουλίου ο οποίος και απευθύνει την πρόσκληση και καταρτίζει την ημερήσια διάταξη, όμως 
το δημοτικό συμβούλιο είναι και πάλι αυτό που θα αποφανθεί, κατόπιν σχετικής συζήτησης, για το 
κατεπείγον ή μη της πρόσκλησης στο σύνολό της. Αν το δημοτικό συμβούλιο κρίνει ότι τα θέματα που 
περιλαμβάνονται στην πρόσκληση δεν πρέπει να συζητηθούν με τη διαδικασία του κατεπείγοντος, η 
συζήτηση τους αναβάλλεται. Όπως και στην περίπτωση της συζήτησης κατεπειγόντων θεμάτων εκτός 



ημερησίας διάταξης, το δημοτικό συμβούλιο λαμβάνει δύο αποφάσεις, με τη συνήθη, όμως, για τη λήψη 
αποφάσεων πλειοψηφία (απόλυτη πλειοψηφία των παρόντων). 
- αν τα θέματα που εισάγονται για συζήτηση δικαιολογούν την κατεπείγουσα πρόσκληση - συνεδρίαση, 
- αν κρίνει ότι τα θέματα της πρόσκλησης είναι πράγματι κατεπείγοντα, λαμβάνει απόφαση επί των 
συγκεκριμένων θεμάτων»  
Για τους παραπάνω λόγους, φρονώ ότι θα πρέπει να τεθεί το παρακάτω θέμα προς συζήτηση, λόγω της 
κατεπείγουσας φύσης του, που προκύπτει από τα στενά χρονικά περιθώρια επίλυσης του ζητήματος διότι 
θίγονται άμεσα τα συμφέροντα του Δήμου με άμεσο κίνδυνο την μη ομαλή λειτουργία του και των 
υπηρεσιών του: 
1. Έκδοση ψηφίσματος σχετικά  με την Πράξη Νομοθετικού Περιεχομένου (ΦΕΚ 41/20.4.2015 τεύχος 

Α΄) σχετικά με την υποχρέωση κατάθεσης των ταμειακών διαθεσίμων των Δήμων στην Τράπεζα της 
Ελλάδας 

Με βάση τα παραπάνω σας καλώ να ψηφίσουμε σχετικά  
Το Δ.Σ. αφού έλαβε υπόψη του 
 την εισήγηση του προέδρου,  
 την παρ.5 του άρθρου 67 του Ν. 3852/10  
 το περιεχόμενο του θέματος το οποίο πρέπει να συζητηθεί λόγω της κατεπείγουσας φύσης του». 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 
Την συζήτηση του θέματος που αφορά την «Έκδοση ψηφίσματος σχετικά  με την Πράξη Νομοθετικού 
Περιεχομένου (ΦΕΚ 41/20.4.2015 τεύχος Α΄) σχετικά με την υποχρέωση κατάθεσης των ταμειακών 
διαθεσίμων των Δήμων στην Τράπεζα της Ελλάδας» λόγω της κατεπείγουσας φύσης του, που προκύπτει 
από τα στενά χρονικά περιθώρια επίλυσης του ζητήματος διότι θίγονται άμεσα τα συμφέροντα του Δήμου 
με άμεσο κίνδυνο την μη ομαλή λειτουργία του και των υπηρεσιών του.  
Στην συνέχεια ο Πρόεδρος είπε τα εξής:  
«Από τη στιγμή που το δημοτικό Συμβούλιο με την απόλυτη πλειοψηφία του συνολικού αριθμού των 
μελών του αποφάσισε ότι το εν λόγω θέμα είναι κατεπείγον, θα αποφασίσει επί του συγκεκριμένου 
θέματος επίσης με την απόλυτη πλειοψηφία του συνολικού αριθμού των μελών του» και έδωσε τον λόγο 
στον Δήμαρχο Ξάνθης ο οποίος μεταξύ άλλων είπε τα εξής: 

«Αφορμή γι’ αυτό την έκτακτη συνεδρίαση είναι η προώθηση της Κυβέρνησης της ΠΝΠ που 
αφορά τα υπόλοιπα διαθέσιμα των Δήμων και τη μεταφορά αυτών στην Τράπεζα της Ελλάδος. Εκτιμούμε 
ότι και άποψή μου βέβαια αλλά και όλων των Δημάρχων και των Δημοτικών Συμβουλίων της Τοπικής 
Αυτοδιοίκησης είναι ότι μία τέτοια ενέργεια πέραν του ότι αιφνιδιαστικά ανατρέπει των προγραμματισμών 
των Δήμων θέτει όμως βεβαίως σε αμφισβήτηση, σε κίνδυνο και την χρηματοδότηση της ομαλής 
λειτουργίας και του Δήμου αλλά και όλων των υπηρεσιών του. Φυσικά δεν μιλάμε για την ανεξαρτησία 
του θεσμού της Τοπικής Αυτοδιοίκησης, καταλαβαίνετε ότι και με προηγούμενες ενέργειες των 
Κυβερνήσεων αλλά πόσο μάλλον και μ’ αυτή θέτεται σε αμφισβήτηση κι αυτή ακόμα η αυτοτέλεια της 
Αυτοδιοίκησης και η διοικητική της αλλά πλέον και η οικονομική. Με δεδομένο ότι όλες οι προηγούμενες 
αποφάσεις της Κυβέρνησης έθιγαν και την Αυτ/ση έχοντας υπόψη μας βεβαίως και τη μείωση των ΚΑΠ 
πάνω από 65-70% έρχεται λοιπόν μία πράξη θεωρούμε αψυχολόγητη κατά μας κατ’ άλλους επιβεβλημένη 
προκειμένου να διασωθεί η κατάσταση στην οποία έχει περιέλθει η χώρα και βεβαίως κι εμείς με όλες μας 
τις δυνάμεις συμβάλλουμε αν θέλετε σ’ αυτήν τη δύσκολη συγκυρία που έχουμε περιέλθει πλην όμως αυτό 
δεν σημαίνει ότι μία τέτοια κίνηση θα σώσει την επόμενη μέρα τη χώρα αλλά θα πνίξει τους Δήμους. Και 
βεβαίως έρχεται από μία Κυβέρνηση η οποία κατεξοχήν θεωρείται αντιμνημονιακή και επιτρέψτε μου να 
πω ότι ίσως είναι μια καθαρή μνημονιακή πράξη. Γιατί πως αλλιώς μπορώ να τη χαρακτηρίσω όταν δεν 
μιλάμε σήμερα για τα περισσέματα τα οποία έχουμε στο Δήμο, δεν μιλάμε για το πλεόνασμα το οποίο 
πιθανό να έχει κάποιος Δήμος, μιλάμε για το ταμειακό υπόλοιπο των Δήμων. Το ταμειακό διαθέσιμο ούτε 
καν υπόλοιπο.  Δηλαδή σαν να λέμε, ανοίξτε το συρτάρι, τι χρήματα υπάρχουν αυτή τη στιγμή, χωρίς να 
ρωτάνε ή να δικαιολογήσουμε για ποιο λόγο υπάρχουν αυτά τα χρήματα, πως μπορούν ν’ αξιοποιηθούν 
και με μια δικαιολογία που ακούστηκε τον τελευταίο καιρό ότι στην ΤτΕ έχουμε ένα υψηλό επιτόκιο στο 
2,5% αστεία θα έλεγα γιατί πολύ απλά στο Δήμο της Ξάνθης το επιτόκιο που έχουμε απ’ ότι μου είπαν οι 
υπηρεσίες είναι 2,5% στις εμπορικές τράπεζες. Σ’ όλες τις τράπεζες. Άρα λοιπόν αυτό ως επιχείρημα δεν 
στέκει. Κι αν μας λέγανε ότι μετά τις 15 μέρες εν πάση περιπτώσει θα μπορέσουμε αυτά τα χρήματα να τα 
διαθέσουμε για τον σκοπό τον οποίο υπάρχουν; Δηλαδή για τα πετρέλαια για τις κοινωνικές δομές του 
Δήμου και βεβαίως θα λέγαμε δεν πειράζει 15 μέρες δεν είναι άμεσες οι ανάγκες να καταβληθούν αυτά τα 
χρήματα στους προμηθευτές, δημιουργείται όμως ένα τεράστιο ζήτημα και με τους προμηθευτές και με τα 
έργα τα οποία είναι σε εξέλιξη και βεβαίως δημιουργείται και ένα ζήτημα των έργων που πρόκειται να 
μπουν στο Δήμο. Όλα αυτά ανατρέπονται χωρίς να λέει κανείς αν θα μπορέσουμε αυτά τα χρήματα τα 
οποία είναι για τη λειτουργία του Δήμου ή αν θα πάρουμε το 10% όπως ακούγεται ενώ θα μπορούσε πολύ 
σωστά να καθίσουνε κάτω και να πουν ελάτε εδώ υπάρχει τεράστιος κίνδυνος αύριο μπορεί να μην έχουμε 
να πληρώσουμε, μπορεί να πάμε σε στάση πληρωμών πρέπει να το αντιμετωπίσουμε κι εκεί βεβαίως να 



βάλουμε πλάτη όλοι. Δεν λέμε όχι, δεν είναι δικά μας χρήματα είναι όμως χρήματα τα οποία είναι 
απαραίτητα αυτά τα λίγα που κάθε φορά λέμε δεν φτάνουν, είναι αυτά τα λίγα τα οποία χρειάζονται για τη 
λειτουργία του Δήμου. Ζητήματα όπως αν θα έχουμε πετρέλαιο αύριο, εάν θα μπορούν τα σχολεία να 
έχουν πετρέλαιο καθόμαστε και τα συζητάμε και τα ακούμε εκ των υστέρων μέσα από δηλώσεις 
κυβερνητικών εκπροσώπων ή παραγόντων της Κυβέρνησης. Εν πάση περιπτώσει θεωρώ ότι εκτός από το 
αιφνιδιαστικό είναι και ένα ζήτημα το οποίο έχει να κάνει με τη διαδικασία το οποίο πιστέψτε με εδώ και 
δυο μέρες προσπαθούμε με την υπηρεσία να δούμε ποια είναι αυτά χρήματα, από ποιο βιβλιάριο είναι 
αυτά που θα πρέπει να μεταφερθούν στην ΤτΕ. Αυτά τα οποία είναι από προγράμματα; Αυτά που έχουν 
δοθεί από την Κυβέρνηση προκειμένου να λειτουργήσουν κάποιες κοινωνικές δομές; Ποια χρήματα είναι 
αυτά; Τη ΣΑΤΑ; Την περικωμένη; Τα χρήματα τα οποία εισπράττει ο κάθε Δήμος από τα ενοίκια; Από τα’ 
ανταποδοτικά τέλη; Ποια; Κανείς δεν ξέρει και κάθε φορά ακούμε είτε από την τηλεόραση είτε από 
επίσημα χείλη να λένε μια το ένα μία το άλλο ενώ θα μπορούσαν να καθίσουμε σ’ ένα τραπέζι συζήτησης 
να δούμε τι είναι αυτό που μπορούμε να κάνουμε. Και πιστέψτε με ότι αν ξέραμε ότι τον επόμενο μήνα, 
μετά από 2 μήνες θα είχαμε σώσει τη χώρα και από το σπίτι μας θα τα φέρναμε. Αλλά η ιστορία και η 
πρακτική δείχνει ότι μέχρι τώρα ότι προσπάθειες έχουν γίνει έχουν πέσει στο κενό και πολύ φοβάμαι ότι 
αυτά τα χρήματα δεν θα ξαναεπιστρέψουν ποτέ στους Δήμους γιατί για να γίνεται όλη αυτή η κίνηση 
γίνεται για να καλυφθούν είτε μισθοδοσίες είτε άλλες δανειακές ανάγκες της χώρας. Και αν εν πάση 
περιπτώσει θα πρέπει εγώ να βγω στους δημότες και να τους πω ότι αυτό αδυνατώ να το κάνω θα πρέπει 
αυτό να μην το πω εγώ, να μην το πείτε εσείς, θα έπρεπε να ‘ρθει η Κυβέρνηση και να πει ότι μέχρι τώρα 
ότι έγινε, έγινε από δω και πέρα μην κάνετε έργα, μην κάνετε κοινωνική πολιτική γιατί δεν υπάρχουν 
λεφτά. Και γιατί πρέπει να σώσουμε τη χώρα. Και τότε ναι θα τη σώσουμε. Αλλά δεν θα πνίξω τον Δήμο. 
Και δεν θα είμαι εγώ αυτός που θα το πει. Ή εσείς ή όλοι μας. Γιατί αυτό δεν έχει να κάνει ούτε με τον 
εκάστοτε Δήμαρχο, ούτε με την εκάστοτε παράταξη έχει να κάνει με μία λειτουργία μιας δομής της 
αυτ/σης που στην ουσία υπηρετούμε την κοινωνία και τους πολίτες.  Θεωρώ ότι με ΠΝΠ οι οποίες 
καταδικαζόταν και παρελθόν δεν μπορεί να ασκηθεί πολιτική πέρα του ότι αύριο ψηφίζεται αν ψηφιστεί 
από τη Βουλή θα ακολουθήσει και Υπουργική απόφαση και εκτιμώ ότι θα χρειαστούν και πολλές 
εγκύκλιοι προκειμένου να γίνουν πράξη αυτές οι 10 σειρές οι οποίες γράφονται στην ΠΝΠ. Για να μην 
μιλήσω για την ημερομηνία 17-3 στην οποία αναφέρεται που μάλλον πάει να καλύψει την ενέργεια της κ. 
Δούρου, η οποία προκατέβαλλε ακόμα κι αυτή την πράξη. Υπάρχει ένα ψήφισμα το οποίο κατατίθεται 
μαζί με την ΠΝΠ είναι το ψήφισμα από την ΠΕΔ και το ψήφισμα από την ΚΕΔΕ και αυτό που ζητώ από 
το Δημοτικό Συμβούλιο είναι η ψήφιση τουλάχιστον αυτού του ψηφίσματος». 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Πούλιο Χρίστο οποίος είπε τα 
εξής: «Θέλω να ξεκινήσω από τις φράσεις που ακούγονται τις τελευταίες ημέρες και από την απόκλιση 
από τις αρχικές απόψεις που άκουσα από προχθές μέχρι και σήμερα. Πριν έρθω εδώ έβλεπα ειδήσεις. Και 
έβλεπα δηλώσεις του Πατούλη. Αν έβλεπε κάποιος τον κ. Πατούλη πριν από 2 μέρες και τον έβλεπε και 
σήμερα θα έβλεπε ότι την κάνει με ελαφρά πηδηματάκια από τις αρχικές θέσεις που είχε. Δεν θα σταθώ 
στην ΠΝΠ που ούτως ή άλλως η παρούσα Κυβέρνηση μέχρι 3 μήνες πριν ξόρκιζε αυτές τις πράξεις όταν 
ερχόταν και έλεγε ότι δεν θα τις κάνει ποτέ. Όμως να φτάσουμε λίγο στην ουσία του πράγματος. Για να 
φτάνει μια Κυβέρνηση να βάζει χέρι στα αποθεματικά και στα ταμεία Περιφερειών και Δήμων πάει να πει 
ότι η κατάσταση είναι τραγική. Κι αν η πραγματική κατάσταση είναι τραγική αναρωτιέμαι τι νόημα έχει 
να κρατήσουμε εμείς τα ταμειακά διαθέσιμα. Αν καταρρεύσει η χώρα τι θα τα κάνουμε; Ποια θα είναι η 
αξία τους; Και για να το ζητάει αυτό η Κυβέρνηση και να ευτελίζετε με ΠΝΠ πάει να πει ότι η κατάσταση 
είναι πολύ πιο άσχημη απ’ ότι μας παρουσιάζεται. Και εν πάση περιπτώσει δεν βλέπω ποιος είναι ο λόγος 
αυτή τη στιγμή να σηκώνουμε μπαϊράκια ως Δήμοι ή ως τοπική αυτ/ση απέναντι σ’ ένα πραγματικά εθνικό 
πρόβλημα και σε μια περίπτωση που το κράτος, όποια κι αν είναι η Κυβέρνηση έτσι; Τα ίδια θα έλεγα αν 
ήταν και κυβέρνηση ΠΑΣΟΚ ή ΝΔ ή οτιδήποτε. Δεν ξέρω αν μας επιτρέπεται ή αν έχουμε το ηθικό 
δικαίωμα να αρνηθούμε αυτό το κάλεσμα που κάνει η πατρίδα αυτή τη στιγμή. Δεν το κάνει η Κυβέρνηση. 
Εγώ είμαι υπέρ της άποψης και να χαμηλώσουμε τους τόνους και νομίζω ότι χαμήλωσαν οι τόνοι από 
προχθές που ήταν στα κάγκελα και η ΚΕΔΕ και οι Περιφερειάρχες βλέπω ότι άρχισαν σιγά-σιγά και να 
κατανοούν το πρόβλημα και αυτό που ζητάνε είναι μόνο μια συνάντηση με τον Πρωθυπουργό μια 
ενημέρωση για το τι θα γίνει. Άρα θα πρέπει το ψήφισμα το οποίο προφανώς γράφτηκε χθες, προχθές και 
το οποίο ήταν στο πνεύμα εκείνων των ημερών και να το ξαναδούμε αν θέλετε να έχουμε ένα ομόφωνο 
ψήφισμα εδώ και να είμαστε πιο επιεικείς στις εκφράσεις μας και γενικά να ξαναδούμε το όλο θέμα. Δεν 
είμαι υπέρ της άποψης εν θερμώ αυτή τη στιγμή να πάρουμε μία απόφαση. Ένα ψήφισμα είναι ένα 
ψήφισμα δεν λέει και τίποτα. Αλλά σαν απόφαση δημοτικού συμβουλίου η οποία θα είναι απέναντι στην 
ΠΝΠ εγώ είμαι ενάντιος. Και σας είπα για ποιο λόγο. Ούτε παριστάνω τον υπερπατριώτη, πάντα είμαι 
υπέρμαχος της αυτοτέλειας των Δήμων αλλά μόνος σας παραδεχτήκατε για ποια ανεξαρτησία μιλάμε. Και 
αν καταστραφούμε εμείς σαν χώρα ή πτωχεύσουμε ή γυρίσουμε στη δραχμή δεν θα μας σώσουν κ. 
συνάδελφοι ούτε τα 500 χιλιάρικα ούτε τα 400 χιλιάρικα τα οποία έχουμε αυτή τη στιγμή ταμειακά 



διαθέσιμα. Άρα είμαι υπέρ της άποψης του να καθίσουμε να τα ξαναδούμε τα θέματα και το ψήφισμα και 
το τι θ’ αποφασίσουμε σήμερα εδώ».  

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Μπένη Δημήτριο ο οποίος είπε: 
«ένα από τα πιο γνωστά ανέκδοτα στην Ελλάδα είναι ανεξάρτητη τοπική αυτ/ση. Η τοπική αυτ/ση ούτε 
ανεξάρτητη είναι ούτε αυτοδιοίκηση είναι. Αυτό το ξέρει όλος ο κόσμος, όποιον και να ρωτήσετε αυτό θα 
σας πει. Σ’ αυτό το παιχνίδι όμως φταίμε όλοι οι αυτ/κοί γιατί χάθηκε εδώ και καιρό. Δεν χάθηκε τώρα 
ούτε θα κριθεί στα αποθεματικά. Η αυτ/ση που θα ‘πρεπε να έχει τους δικούς της πόρους ένα καλό 
παράδειγμα για να το ξέρουν και οι καινούριοι είναι τα τέλη κυκλοφορίας των αυτοκινήτων που 
κυκλοφορούν στην Ξάνθη θα έπρεπε να τα παίρνει ο Δήμος. Ένα πάγιο αίτημα των Δήμων διότι στους 
δικούς μας δρόμους κυκλοφορούν, εμείς πληρώνουμε γι’ αυτούς τους δρόμους, εμείς τους φτιάχνουμε και 
θα ‘πρεπε να είναι εδώ. Όπως και πολλοί φόροι για την κατοικία θα ‘πρεπε να πληρώνονται κατευθείαν 
στους Δήμους. Αυτό δηλαδή που θα ‘πρεπε να έχουν φροντίσει όλοι οι Δήμοι είναι ένα σύστημα που 
ισχύει σ’ όλη την Ευρώπη σχεδόν ότι οι πόροι αυτοί θα πρέπει να ‘ρχονται στους Δήμους. Να είναι ο 
δήμος πραγματικά οικονομικά ανεξάρτητος από το κράτος. Σήμερα μπαίνουμε σε μια λογική εφόσον εγώ 
σας τα δίνω, τώρα που τα έχω ανάγκη είναι αυτό που περιέγραψε και ο συνάδελφος ο κ. Πούλιος και ο 
Δήμαρχος που λέει εφόσον εγώ σας τα έδωσα τώρα τα έχω ανάγκη τα θέλω πίσω. Πριν φτάσουμε όμως 
εδώ θα πούμε το εξής. Γι’ αυτή την κατάσταση και θα σας θυμίσω κάτι το οποίο το έχετε βιώσει όλοι. 
Πρέπει να ξέρετε ότι όλοι οι Δήμοι της Ελλάδος, το πρόβλημα που έχει η Ελλάδα και στο χρέος που έχει η 
Ελλάδα, η συμμετοχή τους και η ευθύνη τους δεν ξεπερνάει το 1%. Όλα αυτά που έχετε ακούσει κατά 
καιρούς, φάγανε ο τάδε Δήμαρχος, ο άλλος έκλεψε ο άλλος καταχράστηκε στο πρόβλημα το οικονομικό 
της Ελλάδος στη μαύρη τρύπα που έχει η Ελλάδα οι Δήμοι η συμμετοχή τους εάν θέλετε η ανομία τους 
δεν περνάει το 1%. Είναι 0,89, 0,92 εκεί πέρα. Πώς έγινε λοιπόν όμως μέσα σε λίγα χρόνια γιατί θα σας 
θυμίσω πριν τη συγκυβέρνηση ΝΔ και ΠΑΣΟΚ οι πολιτικοί μας οι του κοινοβουλίου δεν μπορούσαν να 
βγουν έξω. Τους κυνηγούσαν με τις πέτρες τους κυνηγούσαν στις ταβέρνες τους ορμούσαν μέσα στο 
δρόμο, σε λίγα χρόνια όλη αυτή η ευθύνη μετετέθη στους Δήμους. Ξαφνικά οι Δήμοι ήταν οι παράνομοι, 
οι Δήμοι ήταν αυτοί που ξοδεύανε, οι Δήμοι ήταν αυτοί που είχαν ρεμούλα, οι Δήμοι ήταν αυτοί που είχαν 
διαφθορά, φτάσανε σε σημείο να κόψουν τα έσοδα των Δήμων σε ποσοστό 66% η ΣΑΤΑ πήγε εκεί που 
πήγε, και δυστυχώς οι αυτοδιοικητικοί δεν βγήκαν στα κάγκελα. Αυτό που έγινε τότε, η μεταφορά της 
ευθύνης τεχνηέντως και από τα μέσα και πολιτική κτλ στους Δήμους χωρίς ουσιαστικά να έχουν την 
ευθύνη όχι ότι δεν γινότανε στους Δήμους σε πολλούς Δήμους μια κακοδιαχείριση αλλά δεν ήταν αυτό 
που έκαιγε την Ελλάδα εκείνο τον καιρό. Αντί λοιπόν να βγουν οι αυτοδιοικητικοί οι όποιες διοικήσεις της 
ΚΕΔΕ και να βγουν στα κάγκελα γι’ αυτούς τους λόγους για τους πόρους που κόπηκαν, πολλοί μας λέγανε 
τότε καλά αν σας κόψανε 66% και ζείτε ακόμη σημαίνει ότι κάτι κάνατε λάθος. Φτάσαμε δηλαδή στην 
αντίθετη πλευρά τώρα. Το ότι επειδή μας κόψανε και δεν μιλούσε κανένας τότε σημαίνει ότι άρα έχετε 
πολλά έχετε κρέμα που λέγανε οι περισσότεροι άρα δεν υπάρχει θέμα. Όταν λοιπόν η διοίκηση και όταν 
λέω διοίκηση εννοώ γενικότερα το κομμάτι των Δήμων δεν αντέδρασε τότε είτε για πολιτικούς λόγους 
γιατί άντε είμαστε από δω να μην μιλήσουμε άντε είμαστε από εκεί να μιλήσουμε λιγότερο και ούτω κάθε 
εξής, φτάσαμε σήμερα σ’ ένα σημείο όπου μία κυβέρνηση εντελώς ξαφνικά υποτίθεται μ’ ένα άλλο 
πρόσωπο διότι άλλα λέγανε, άλλα υποσχόταν άλλα περίμενε και ο κόσμος ξαφνικά κάνει αυτό για το οποίο 
έβριζε στην ουσία γιατί εγώ έχω ακούσει ύβρεις για ΠΝΠ της προηγούμενης από το ΣΥΡΙΖΑ, το κάνει σε 
μια νύχτα μέσα χωρίς κ αν εγώ δέχομαι αυτό που είπε ο Δήμαρχος αυτές είναι και οι πληροφορίες οι δικές 
μας δεν ήξερε σχεδόν κανένας τίποτα. Τι θέλει να λύσει; Εγώ πιστεύω ότι δεν θα λύσει πολλά πράγματα. 
Το μυαλό του ΣΥΡΙΖΑ της κυβέρνησης ήταν στ’ αποθεματικά των ταμείων ασφάλισης. Εκεί όμως επειδή 
είδαν ότι δεν θα μπορέσουν να το κάνουν σε πρώτη φάση πήγαν στους υπόλοιπους που είναι οι Δήμοι και 
τα Νοσοκομεία, οι Περιφέρειες κτλ. Είναι λίγα τα λεφτά που θα πάρουν δεν είναι πάρα πολλά εδώ όμως 
υπάρχει ένα πρόβλημα και θέλω να το πω και στις υπηρεσίες. Διότι ναι μεν υπάρχει μία σύγχυση του τι 
ακριβώς θέλουν, αυτοί θα σας πουν ξεκάθαρα τι θέλουν. Το θέμα είναι τι γράψαμε εμείς στα αποθεματικά 
μας κι αν είναι πραγματικά αυτά. Όχι εμείς, εμείς λέω οι Δήμοι γενικότερα. Υπάρχει κι εκεί ένα θέμα. 
Διότι θα δείτε και ισολογισμούς με νούμερα και στοιχεία τα οποία μπορεί να μην είναι και πραγματικά 
γιατί αυτή είναι η πρακτική. Εκεί θα υπάρξει κι ένα πρόβλημα. Άρα είναι διπλό το πρόβλημα πέραν της 
ενημέρωσης. Δεν είναι μόνο η ενημέρωση του τι ακριβώς θέλουν και τι επεξηγήσεις θέλουν. Θα πρέπει να 
έχετε υπόψη σας ότι ειδικά στα χαρτιά θα ελεγχτούν διπλά. Κι εκεί είναι ένα θέμα. Εγώ δεν θα πάω να πω 
ότι μπαίνει κι ένας έλεγχος. Θεωρώ ότι είναι μια πράξη απελπισίας, πραγματικά είμαστε στο κόκκινο θα 
συμφωνήσω με τον κ. Πούλιο ότι είμαστε στο κόκκινο αλλά διαφωνώ ότι αυτό το κάλεσμα απ’ αυτούς 
τους ανθρώπους έχει υπόσταση. Θεωρώ ότι είναι πράξη απελπισίας. Δεν είναι πράξη που πάει να σώσει 
την Ελλάδα. Δεν ξέρουν τι κάνουν δεν ξέρουν πώς να το κάνουν δεν κυβερνούν τη χώρα, έτσι πιστεύω 
εγώ. Σ’ αυτήν όλη την προσπάθεια που έχουν χαθεί γιατί αλλιώς τα περίμεναν κι αλλιώς ήρθαν βάζουμε 
χέρι πάλι στα εύκολα που δυστυχώς τα εύκολα για όλους και για τους προηγούμενους και γι’ αυτούς είναι 
οι Δήμοι. Αυτό μ’ ενοχλεί εμένα. Ότι τα εύκολα είμαστε εμείς. Η τοπική αυτ/ση. Που θα ‘πρεπε να 
είμαστε οι πιο δύσκολοι απ’ όλους. Για΄τι εμείς ερχόμαστε σ’ επαφή με τον κόσμο, εμείς έχουμε την 



άμεση επαφή του τι γίνεται και του τι χρειάζεται, η σπατάλη δεν είναι αυτή που θέλουν να παρουσιάσουν 
έξω, δεν μιλάω για το δικό μας δήμο δεν μιλάω για κανένα δήμο συγκεκριμένα μιλάω για τη γενικότερη 
εικόνα των Δήμων που σημαίνει ότι πιο δύσκολη σ’ αυτό το σημείο πρέπει να είμαστε εμείς. Δυστυχώς 
πάλι είμαστε πρόβατα που πάνε στη σφαγή. Δεν πιστεύω πολύ στα ψηφίσματα, ποτέ στα τόσα χρόνια που 
έχω υπογράψει αμέτρητα ψηφίσματα δεν ξέρω να έγινε και ποτέ τίποτε όχι ότι θα διαφωνήσουμε για το 
συγκεκριμένο ψήφισμα αλλά δεν νομίζω ότι θα έχει κανένα αποτέλεσμα. Το μόνο που θέλω να πω για το 
ψήφισμα το οποίο κάπου διάβασα στην 3η νομίζω παράγραφο, βάζει ένα θέμα που εμένα δεν μου άρεσε. 
Το να μη δοθούν από τους Δημάρχους τίποτα μέχρι να μαζευτεί η ΚΕΔΕ κτλ, αυτό να το αποφασίσει και 
το συμβούλιο. Δεν κατάλαβα γιατί πρέπει να είναι και απόφαση του συμβουλίου να μην δοθούν. Γιατί το 
λέω. Σήμερα δεν έχουμε ξεκάθαρη εικόνα. Δεν ξέρουμε πόσα είναι. Δεν ξέρουμε τι ακριβώς ζητάνε. Είναι 
μια πράξη που αν την κάνουν οι δήμαρχοι να πάρουν την ευθύνη, αν έχουν τα στοιχεία να μας τα πουν και 
έχοντας τα στοιχεία εμείς ν’ αποφασίσουμε. Ένα είναι αυτό. Βέβαια λέω ξανά ότι θα μείνω στο εξής. Οι 
δήμοι δεν είναι πλέον δήμοι με την έννοια της τοπικής ανεξάρτητης αυτ/σης. Αυτό το ξέρετε καλά, το 
ξέρουμε όλοι μας και το ζούμε. Και τώρα θα έχει πολύ πιο μεγάλη νομιμοποίηση αν πριν γίνει οτιδήποτε 
είχε βγει πολύ πιο μπροστά και έκανε ένα μάζεμα, ένα ψήφισμα για την κατάντια των δήμων και γι’ αυτά 
που έχουνε γίνει και όχι μόνο να λέμε στις τηλεοράσεις, να πάρουν θέση όλοι και τώρα θα είχε μεγαλύτερη 
σημασία να κάναμε και το δεύτερο ψήφισμα και να πούμε ναι εμείς ενδιαφερόμαστε για τη γενικότερη 
εικόνα και όχι μόνο για τα χρήματα. Τώρα δυστυχώς το έχετε ακούσει ήδη οι περισσότεροι λένε ας 
δώσουν οι δήμοι και δεν κατάλαβα τι έγινε. Τόσα ξοδεύουν εδώ, τόσα ξοδεύουν εκεί. Πάλι δεν θα βρούμε 
το δίκιο μας. Και θα πληρώσουμε και δίκιο δεν θα βρούμε. Κανένας δεν θα πει σώσανε την Ελλάδα. Η 
θέση λοιπόν η δική μας είναι ότι θα συμφωνήσουμε στο ψήφισμα σ’ αυτό το σημείο όμως θα ήθελα λίγο 
να το συζητήσουμε αλλά στην ουσία δεν πιστεύουμε ότι θα έχει αποτέλεσμα».  

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Τσιακίρογλου Σωτήριο ο οποίος 
είπε: «όσο αφορά την απόφαση που καλούμαστε να πάρουμε σήμερα πριν από ένα μήνα είχα το ίδιο 
δίλημμα όταν είχαμε συμβούλιο στον ΟΑΕΔ προκειμένου να διαθέσουμε τα 120εκ € του αποθέματος στο 
κρατικό ταμείο ουτως ώστε να μπορέσει το κράτος να πληρώσει αυτά που πρέπει να πληρώσει. Εκεί η 
απόφαση ήταν ναι να παρθούν, να πάνε στο κεντρικό ταμείο πλην όμως κάποιοι κωδικοί να μείνουν 
ανέπαφοι. Και ήταν κωδικοί οι οποίοι είχαν να κάνουν με ανελαστικές δαπάνες που αφορούσαν τον 
ΟΑΕΔ. Δαπάνες που έπρεπε να πληρωθούν άμεσα. Σήμερα καλούμαστε εδώ να διαθέσουμε όλο το ταμείο 
στην ΤτΕ. Το θέμα είναι ότι από τη μια μεριά αν πούμε εμείς ότι δεν διαθέτουμε τα χρήματα αυτά υπάρχει 
πιθανότητα σε πολύ μεγάλο βαθμό να καταρρεύσει το ίδιο το κράτος οπότε κατ’ αντιστοιχία καταρρέουμε 
κι εμείς. Θεωρώ ότι πρέπει να μείνουν κάποια χρήματα στον Δήμο προκειμένου να μπορέσουν κάποιες 
ανελαστικές δαπάνες να εξοφληθούν, να χρηματοδοτηθούν, να υπάρξει εύρυθμη λειτουρ΄για διότι από κει 
και μετά κινδυνεύουμε να μην έχουμε πλέον τα χρήματα όπως είπατε για τις ασφαλιστικές δαπάνες και 
οτιδήποτε άλλο. Βέβαια όσο αφορά ότι έχουμε την εγγύηση του κράτους εδώ λέμε ότι και αυτοί που είχαν 
τα ελληνικά ομόλογα και αυτοί είχαν την εγγύηση του κράτους. Δυστυχώς όμως δεν είχαν καμία εγγύηση. 
Που σημαίνει ότι εδώ τα πράγματα είναι πολύ δύσκολα. Όσο αφορά το ψήφισμα, το ψήφισμα βγήκε εν 
θερμώ και είναι πολύ οξύ όσο αφορά τις αιτιάσεις και πολύ δεικτικό για το συγκεκριμένο θέμα. Ίσως θα 
πρέπει να το στρογγυλοποιήσουμε λίγο διότι οι καιροί είναι πάρα πολύ δύσκολοι, η χώρα διάγει ημέρες 
πολύ δύσκολες, πρέπει να πληρωθούν οι μισθοί και οι συντάξεις διότι από κει και πέρα σταματάει η 
πραγματική οικονομία, σβήνουν τα πάντα και θεωρώ ότι πρέπει να καθίσουμε και να δούμε ποια είναι τα 
χρήματα τα οποία μπορούμε να δώσουμε και με ποια χρήματα μπορούμε να λειτουργήσουμε τουλάχιστον 
για ένα μήνα. Νομίζω ότι έτσι πρέπει να λειτουργήσουμε και αυτός πρέπει να είναι ο δρόμος μέσα από τον 
οποίο θα μπορέσουμε να βοηθήσουμε το κράτος». 

 Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Καμαρίδη Ιπποκράτη ο οποίος 
είπε: «η κατάσταση είναι η χειρότερη δυνατή που θα μπορούσε να βρεθεί ένας άνθρωπος για να έχει 
άποψη και μάλιστα μια άποψη που του ζητείται να έχει και ένα βάρος. Και επειδή η υποκρισία που 
υπάρχει είναι τεράστια δηλαδή ξαφνικά σήμερα άκουσα για αντισυνταγματικές πράξεις, αντισυνταγματική 
λειτουρ΄για κάποιων, εμείς φωνάζαμε τα τελευταία 3 χρόνια ότι το Σύνταγμα έχει καταλυθεί. Από την 
εποχή της δανειακής σύμβασης μερικοί σήμερα βρήκαν ότι εδώ υπάρχει πρόβλημα του συντάγματος και 
καταλύεται με τις πράξεις και όλα αυτά. Υπάρχει μια θολούρα τι απόφαση να πάρεις όταν δεν ξέρεις πόσα 
ζητάνε, από ποιον κωδικό τα ζητάνε, τι θεωρούν ότι είναι κάτι που πρέπει να επιζήσει κάποιος αλλά απ’ 
την άλλη μεριά οδηγούμαστε πάνω στη σκόπελο. Μα αν το καράβι κρασάρει επάνω στο βράχο και 
βουλιάξει, τα αμπάρια δεν πρόκειται να σωθούν. Θα πάνε και τα αμπάρια μαζί. Εμείς δεν μπορούμε να 
λέμε από τη μια μεριά δεν δίνουμε τα δικά μας και ποια δικά μας; Ο ελληνικός λαός είναι συντεταγμένος 
και σε δήμους και στην ευρύτερη ελληνική κοινωνία. Τι είναι δηλαδή; Διαφορετικά συμφέροντα 
εκπροσωπει η ελληνική κυβέρνηση όποια κι αν είναι αυτή και διαφορετικά συμφέροντα εξυπηρετεί η 
τοπική αυτ/ση; Αυτή λοιπόν η υποκρισία της τοπικής αυτ/σης ξαφνικά μόλις της πειράχθηκε το απόθεμα 
να φωνάζει και να ουρλιάζει εμένα δεν με βρίσκει σύμφωνο. Από την άλλη μεριά σαφώς και δεν με 
βρίσκει σύμφωνο και η τακτική και η πρακτική και της σημερινής αλλά και της προηγούμενης κυβέρνησης 



και όλων αυτών των κυβερνήσεων που μας έφεραν μέχρι εδώ. Χωρίς αυτό να λέμε ότι κι εμείς δεν έχουμε 
τις δικές μας ευθύνες. Εγώ ένας λόγος για τον οποίον παρότι δεν συμφωνώ με το σκεπτικό που 
συντάχθηκε το ψήφισμα και παρόλο που βλέπω ότι μόνο υποκρισία υπάρχει με όλη αυτή την κίνηση γιατί 
σαφώς και θα ‘πρεπε και η ΚΕΔΕ και η Αυτ/ση να είχαν κινηθεί εδώ και πολλά χρόνια πιο πριν για να 
διεκδικήσουν τα δικά τους θα στηρίξω αυτή την απόφαση λέγοντας ότι δεν πρέπει η κεντρική κυβέρνηση 
να πάρει τα χρήματα από τους δήμους αλλά για έναν εντελώς διαφορετικό λόγο απ’ ότι όλοι εσείς 
προτείνετε. Για να δυσκολευτεί περισσότερο και ίσως στραφεί στον σωστό δρόμο αντιμετώπισης του 
προβλήματος για να βγούμε από την κρίση». 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Ανταμπούφη Νικόλαο ο οποίος 
είπε: «Υπάρχουνε δύο ζητήματα τα οποία συζητάμε σήμερα, το ένα είναι αυτή κάθε αυτή η απόφαση και 
το δεύτερο είναι ο τρόπος που επιλέχθηκε από την Κυβέρνηση να υλοποιηθεί αυτή εδώ η απόφαση. 
Σαν Δημοτική Κίνηση, έχουμε την άποψη ότι οι πράξεις νομοθετικού περιεχομένου σε τίποτα δεν βοηθούν 
και δεν κινούνται στην θετική κατεύθυνση και της εύρυθμης λειτουργίας του Κοινοβουλίου αλλά και της  
εύρυθμης και δημοκρατικής λειτουργίας. Άρα λοιπόν μας βρίσκει σύμφωνους το γεγονός ότι τέτοιου 
είδους πρωτοβουλίες ή τέτοιου είδους αποφάσεις, θα πρέπει να στιγματίζονται ως αρνητικές ενέργειες. Κι 
εκεί λοιπόν είμαστε σύμφωνοι με τις διαπιστώσεις που έχουνε γίνει και από την ΚΕΔΕ και από τα 
περιφερειακά συμβούλια. Όσο αφορά την ουσία του πράγματος και την απόφαση που πάρθηκε, κατά τη 
γνώμη μας η απόφαση της κυβέρνησης και αναπόφευκτα η όλη συζήτηση έχει αναφορές στην κεντρική 
πολιτική σκηνή και στο επίδικο της περιόδου που έχει να κάνει με την διαπραγμάτευση. Κατά τη γνώμη 
μας λοιπόν η απόφαση της κυβέρνησης εντάσσεται, είναι διττή για δύο λόγους γίνεται, ο ένας προφανώς 
κατά την γνώμη μας  έχει να κάνει με έκτατες ανάγκες βραχυπρόθεσμες. Ο άλλος έχει να κάνει με μια 
ένταξη αυτής εδώ της κίνησης στη στρατηγική της διαπραγμάτευσης της ίδιας της κυβέρνησης. Θα 
μπορούσαμε να αναπτύξουμε πάρα πολλά σενάρια εάν αποφασιζόταν μια διαφορετική πρωτοβουλία η 
οποία θα εμφάνιζε σε αυτή την κρίσιμη περίοδο, όπου έχω την εντύπωση πως όπως και να το εκτιμήσει 
κανείς μπορεί να διαπιστώσει ότι γίνεται μια προσπάθεια να επιτευχθούν οι στόχοι για τους οποίους 
ψηφίστηκε αυτή  εδώ η κυβέρνηση, δεν ξέρω αν θα τελεσφορήσει αυτή εδώ η προσπάθεια. Ότι μια 
διαφορετική συμπεριφορά σαν αυτές που περιέγραψε ο κύριος Δήμαρχος θα εμφάνιζε αδύναμη τη θέση 
της κυβέρνησης σε αυτή την κεντρική διαπραγμάτευση. Άρα λοιπόν κατά την γνώμη μας θα πρέπει 
είμαστε διπλά προσεκτικοί στις αποφάσεις και εδώ έρχονται να συμπληρώσουν, αυτή τη διαπίστωση , και 
τα επιχειρήματα που ακούστηκαν πριν από αρκετούς από τους ομιλητές ότι ήμαστε μπροστά σε τι; 
Είμαστε μπροστά σε μία απόφαση της κυβέρνησης που λέει ότι υπάρχει ανάγκη για να προχωρήσει αυτό 
που γίνεται και είναι  διαπιστωμένο ότι υπάρχει η συμφωνία και η υποστήριξη του κόσμου απέναντι στην 
κυβέρνηση για αυτές τις ενέργειες και από την άλλη μεριά έχουμε την αντίρρηση των αρχόντων της 
Τοπικής Αυτοδιοίκησης οι οποίοι έχουνε στυλώσει τα  πόδια και λένε όχι δεν θα το κάνω αυτό, όχι δεν θα 
στα δώσω. Θα επαναλάβω λοιπόν και εγώ το επιχείρημα. Εάν κρατήσουν οι Δήμοι τα χρήματα, εάν 
συμφωνήσουν στην πολιτική ανυπακοή και αν ομοφωνήσουν όλοι και κανένας δεν δώσει τα χρήματα 
ποιος θα ωφεληθεί από αυτή την ενέργεια; Οι Δήμοι;  Βραχυπρόθεσμα ενδεχομένως και για τις επόμενες 
δεκαπέντε ημέρες  ενδεχομένως. Από όλους ακούστηκε ότι εάν η χώρα δεν πάει καλά δεν μπορούν να 
υπάρχουν εύρωστοι Δήμοι σε μία κατεστραμμένη χώρα. Τα πράγματα είναι πάρα πολύ απλά. Και έτσι 
λοιπόν δεν κατανόησα και τη βούληση που ακούστηκε από τον κύριο Δήμαρχο που λέει ότι αν ήταν έτσι 
και αν μας έλεγαν, θα βάζαμε και εμείς πλάτη βρε παιδί μου δηλαδή τι διαφορετικό θα συνέβαινε;  Με το 
έρθει να πει η κυβέρνηση  ξέρεται για τον ένα ή τον άλλο λόγο αυτά τα χρήματα πρέπει για τις επόμενες 
δεκαπέντε ημέρες να τα έχω. Δηλαδή τι σήμαινε από τους Δημάρχους θα βάζαμε και εμείς πλάτη; Θα 
έλεγαν εντάξει εμείς υποστηρίζουμε αλλά δεν θα έδιναν πάλι τα χρήματα; Ή θα εδιναν τα χρήματα; Εάν 
σημαίνει το δεύτερο τότε δεν κατανοώ αύτη τη λυσσαλέα αντίδραση. Ή μάλλον προσπαθώ να την 
ερμηνεύσω επειδή δεν την κατανοώ με αυτήν την ανάλυση μέσα από δρόμους είτε προσωπικών πολιτικών 
στρατηγικών και αναφέρομαι σε πολλούς παράγοντες των κεντρικών οργάνων της Τοπικής Αυτοδιοίκησης 
στην χώρα μας, οι οποίοι βλέπουνε την καριέρα τους στην πολιτική μέσα από τέτοιου είδους διαδικασίες 
και επίσης βλέπω μπορώ να την ερμηνεύσω μέσα από την εξυπηρέτηση εφήμερων αντιπολιτευτικών 
στόχων. Εδώ όμως πραγματικά και θίχτηκε από προηγούμενους δεν έχει γίνει μέσα ένα αποστειρωμένο 
καθεστώς αυτό που συζητάμε σήμερα, υπάρχει ένα πολιτικό πλαίσιο και υπάρχει μια πραγματικότητα, είτε 
το θέλουμε είτε όχι η κυβέρνηση που προέκυψε από τις τελευταίες εκλογές είχε σαφή εντολή για τα 
πράγματα που δεν θα έπρεπε να κάνει και εκείνο που συμβαίνει αυτή τη στιγμή είναι ότι η αυτή την 
εντολή τη σέβεται και αυτή την εντολή προσπαθεί να πραγματοποιήσει, εάν θεωρούμε ότι είναι αδιέξοδη 
τότε θεωρούμε ότι είναι αδιέξοδη η απόφαση του Ελληνικού λαού, θα πρέπει με λίγα λόγια να σκεφτούμε 
στην κριτική μας ότι είναι πάρα πολύ νωρίς για να αναμασήσει κανείς ξανά τα προεκλογικά επιχειρήματα. 
Και δεν έχει νόημα. Θα πρέπει επίσης να θυμηθούμε και το παρελθόν όλων αυτών αυτές τις ημέρες. 
Πραγματικά θα έλεγα έτσι λίγο χαριτολογώντας για να δώσω και μια πάσα στον Γιώργο που γιορτάζει και 
σήμερα τον Κολλάρο ότι δικαιούται δια να ομιλεί αλλά ας κοιταχτούμε λίγο και ας θυμηθούμε μερικά 
πράγματα πρόσφατα είναι μέχρι από τρείς μήνες. Το PSI δεν δανείστηκε χρήματα τα οποία θα τα 



επιστρέψει με 2,5% τόκο, το PSI εξαφάνισε χρήματα. Το παρατηρητήριο το οικονομικό πάνω από τους 
Δήμους το οποίο κατήγγειλαν όλοι στα λόγια άλλα δεν βγήκε κανένας στα κάγκελα, καταργήθηκε με αυτή 
την κυβέρνηση. Οι πιέσεις και οι έλεγχοι οι κεντρικοί για τους Δήμους όλων των προηγούμενων χρόνων 
στα πλαίσια των μνημονίων δεν μπορούν να ξεχαστούν σε τρείς μήνες και είναι η πλειοψηφία και των 
Δημοτικών Συμβουλίων και των Δημάρχων και αυτών που κυρίως φωνάζουν σήμερα οι οποίοι τα 
στήριζαν. Έτσι λοιπόν κανένας δεν είναι αθώος και πολιτικά ουδέτερος και καλό είναι κάθε φορά που 
συζητάμε για τέτοια μεγάλα και σοβαρά ζητήματα γύρω από την Τοπική Αυτοδιοίκηση να βάζουμε 
μπροστά μας και τις πολιτικές μας απόψεις γιατί έχουμε τέτοιες και την πολιτικής μας την ταυτότητα γιατί 
όλοι έχουμε τέτοια, γιατί είναι εργαλεία μέσα από τα οποία προσπαθούμε να ερμηνεύσουμε και να 
επιλέξουμε εν πάση περιπτώσει κάθε φορά τις αποφάσεις μας. Για μένα είναι λίγο παράξενο να βρεθώ 
στην ίδια θέση μάλλον στην ίδια άποψη με την άποψη που εξέφρασε και ο Δήμαρχος της Θεσσαλονίκης ο 
κ. Μπουτάρης παρόλα αυτά συμβαίνει. Οι καιροί που ζούμε δεν είναι ούτε κανονικοί ούτε οι 
συνηθισμένοι. Άρα λοιπόν ας μην περιμένουμε κανονικές και συνηθισμένες αντιδράσεις και 
συμπεριφορές. Συνοψίζοντας για να κλείσω. Θα συμφωνούσαμε σε ένα ψήφισμα το οποίο θα αναφερόταν 
στη διαδικασία και την επιλογή να παρθεί αυτή εδώ η απόφαση με πράξη νομοθετικού περιεχομένου 
καταγγέλλοντας αυτή εδώ την διαδικασία και ζητώντας να μην χρησιμοποιείται αυτή η μεθοδολογία να το 
πω έτσι για όλα τα θέματα και όχι μόνο για τα θέματα της Τοπικής Αυτοδιοίκησης. Σε καμία περίπτωση 
δεν θα μπορούσαμε να συμφωνήσουμε στα καλέσματα τα υπόλοιπα της ΚΕΔΕ, τα οποία τα μισά μέσα σε 
δύο μέρες έχω χάσει και το περιεχόμενό τους και ενδεχομένως τα άλλα μισά να χάσουν το περιεχόμενό 
τους μετά τη συζήτηση που θα γίνει αυτές τις μέρες στην Βουλή. Άρα με λίγα λόγια δεν μπορούμε να 
έχουμε μία συγκεκριμένη δέσμευση και τοποθέτηση απέναντι σε πράγματα τα οποία όπως είπε και ο 
κύριος Δήμαρχος δεν έχουν καταλήξει. Γιατί αν μην τι άλλο ο αντίλογος μπροστά στους φόβους που 
δικαιολογημένα εγώ θα έλεγα, έχουνε πολλοί μήπως αυτά τα χρήματα τελικά δεν επιστραφούν, μπορεί να 
είναι ότι και αν τελικά αυτά τα χρήματα επιστραφούν; Δεν μπορεί κανείς να επιχειρηματολογήσει γύρω 
από το ένα και γύρω από το άλλο οπότε καλό είναι να μην χρησιμοποιούμε τέτοιους είδους επιχειρήματα».                                

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Κολλάρο Γεώργιο ο οποίος 

είπε: «Σκεφτείτε τέσσερις  εικόνες η πρώτη είναι ο Σύριζα στα έδρανα της βουλής πριν από λιγότερο από 

ένα χρόνο να ωρύεται για το ποιος θα γίνει διοικητής της τράπεζας της Ελλάδας. Ένας άνθρωπος ταγμένος 

να υστερεί στα μνημόνια, να καταστρέψει το λαϊκό βιός, να μην αφήσει πέτρα για πέτρα όρθια σε 

συμφωνία με τον κύριο τραπεζίτη αυτό ζητάει σήμερα αυτό που περιέχεται σε δέκα γραμμές στην πράξη 

νομοθετικού περιεχομένου. Σκεφτείτε δεύτερη εικόνα την Πρόεδρο της Βουλής να υποδέχεται τον  νέο 

Πρόεδρο της χώρας τον οποίο σαν θεσμό πρέπει να τον σέβεται κανένας και τους δύο δηλαδή σαν θεσμούς  

και να του λέει πολύ απλά κύριε Πρόεδρε στη θητεία σας  δεν θα επιτρέψουμε να περάσει μια πράξη 

νομοθετικού περιεχομένου. Είναι η δεύτερη. Και να θυμίσω ότι η πρώτη που πέρασε χάριζε χρέη και 

ρύθμιζε οφειλές μονοπωλιακών ομίλων και άλλων ανθρώπων που έχουνε λεφτά. Τα λεφτά των Δήμων και 

όλα τα άλλα που πάνε να κατασχεθούν αυτές της ημέρες δεν είναι λεφτά ξένα, είναι λεφτά του λαού και με 

αυτή την έννοια πρέπει να τα υποστηρίξουμε μέχρι τέλους. Το ψήφισμα της ΚΕΔΕ  δεν μας εκφράζει στο 

εκατό της εκατό  και θα πω που έχουμε διαφορές, όμως βάζει ένα πλαίσιο που με εξαίρεση αυτό το ένα 

παρόν θα μπορούσε να είναι και ομόφωνο που πραγματικά ζητάει τι; Να μείνουνε τα χρήματα που 

χρειάζεται ο κύριος Χασάν Ογλού για την καθαριότητα της πόλης στη θέση τους. Να μείνουνε τα χρήματα 

που χρειάζεται η κυρία Γιαννώτα για λειτουργήσει στα σχολεία στη θέση τους. Τα χρήματα που θέλει ο 

κύριος Χατζηευφραιμίδης για τα ΚΑΠΗ στη θέση τους. Και μην μου λέτε εμένα τι θα γίνει και αν θα 

σωθεί η χώρα αν βγάλουμε αυτά τα χρήματα γιατί η χώρα θα έχει δύο πρόσωπα δεν είναι Ιανός αλλά είναι 

πολύ διαφορετικά τα πρόσωπα, είναι οι άνθρωποι που έχουν μεγάλες ανάγκες και τους περιέγραψα. Γέροι, 

νέα παιδιά, μικρά παιδιά, βρεφικοί παιδικοί σταθμοί και να σας πω και κάτι; Που δεν το λέει κανείς; Αύριο 

έχει στάση εργασίας η ομοσπονδία των οργανισμών Τοπικής Αυτοδιοίκησης, εμείς έχουμε κόψει το Α το 

λέμε σκέτη διοίκηση αλλά δεν έχει σημασία, που λένε ότι υπάρχει κίνδυνος ακόμα και την μισθοδοσία και 

δεν είναι σίγουροι ότι μετά από λίγες μέρες στο σπίτι τους θα πάει ένα πιάτο φαί.  

Ακούμε υποσχέσεις δεξιά αριστερά έρχεται ο Υπουργός Υγείας στην Ξάνθη και υπόσχεται ότι δεν θα 

βάλουνε χέρι στα λεφτά των Νοσοκομείων . Ο Διοικητής του ΙΚΑ που εξαιρείται στο σχέδιο αυτό της 

προεδρικής  απόφασης νομοθετικού περιεχομένου και δεν εξαιρούνται στην  ολότητα και λένε αν 

οικιοθελώς θέλετε  μπορείτε και να φέρετε. Ο Πρόεδρος λοιπόν  της μεγαλύτερης ασφαλιστικής 

οργάνωσης της χώρας ο Πρόεδρος του ΙΚΑ, ένας Πρόεδρος που έχει περάσει με όλες τις κυβερνήσεις δεν 

τον κουνάει κανένας , παρά τις καταγγελίες που έχει δεχθεί για τα χρήματα που έχει στραγγαλίσει, φάει, 

δεν ξέρω τι; Προτάσεις του ΣΥΡΙΖΑ ήταν αυτές και λόγια, επομένως επιτρέπεται να τις λέω. Να βγαίνει 



σήμερα και να λέει ότι εμείς  τι θέλετε κύριοι πάρτε τα, για σώσουμε την  πατρίδα ποιό  κομμάτι της 

πατρίδας ακριβώς ; Και να πάμε στην  επόμενη εικόνα. Την κυρία Λαγκάρντ  να σηκώνει τα χέρια και να 

πανηγυρίζει πριν από λίγες μέρες και να λέει εγώ τα δικά μου τα πήρα. Κάντε εσείς ότι καταλαβαίνεται. Ο 

κ. Βαρουφάκης λοιπόν της τα πήγε και τα έχει η κ. Λαγκάρντ και τα βρήκε και τις επόμενες μέρες πήγε 

στην Ουάσιγκτον και στην Νέα Υόρκη και διαλαλούσε δεξιά αριστερά ότι στο διηνεκές και στο ακέραιο 

θα καταθέτουμε τα χρήματα που θέλουνε αυτοί οι άνθρωποι που μας δάνεισαν, ξέρετε τη θέση μας για το 

ποιος δόνησε τι, ας πούμε και ότι είναι νόμιμο το δάνειο  πάντως στο σπίτι μου, στον σπίτι των απλών 

λαϊκών ανθρώπων  της Ξάνθης, στο  σπίτι σας κύριοι σύμβουλοι, δεν μπήκε ούτε μία δραχμή από αυτά τα 

δάνεια, δεν δανείστηκε το κράτος για μας τους απλούς πολίτες της Ξάνθης, τους πολίτες των Σερρών της 

Καβάλας, της Αλεξανδρούπολης. Δανείστηκε για συγκεκριμένους για τους οποίους ξαναλέω φέρνει τον 

ένα νόμο μετά τον άλλον και οι προηγούμενες αλλά και οι σημερινοί για να τους απαλλάξει. Ξέρεται πάνω 

από εκατομμύριο δεν έβαζε χέρι και δεν ζητούσε να γίνει ρύθμιση με εκατό δόσεις. Η καινούρια 

κυβέρνηση το κάνει και αυτό. Δηλαδή αν   ένας χρωστάει εκατό εκατομμύρια του χαρίζεις τα πενήντα  αν 

τα καταβάλλει και στον απλό άνθρωπο που χρωστάει ένα χιλιάρικο του λέει δεν θα έχεις παιδικό σταθμό, 

δεν θα βρεφονηπιακό , δεν θα έχεις σχολική επιτροπή να βάζει  πετρέλαιο, δεν θα έχεις τίποτε. Αυτό δεν 

μπορούμε να το συζητάμε τώρα καινούργιοι είναι  το Γενάρη, είναι  αδέξιοι,  είναι, δεν ξέρω τι.  Είναι 

αυτοί που είναι πούλησαν ελπίδα το κόλλησαν στους τοίχους ότι έρχεται , ήρθε τη φάγαμε χορτάσαμε, η 

ελπίδα τελείωσε και θέλει να συνεχίσει να εκπληρώνει τις υποχρεώσεις της απέναντι στους δανειστές, τους 

οποίους η ίδια κατήγγειλε. Για κοράκια, για λύκους, για ότι έχει το ζωικό βασίλειο και προσπαθώντας να 

επιβιώσει τρώει το διπλανό είδος.  Αυτή η κυβέρνηση είναι που τα κάνει όλα και μη μου πείτε τίποτε 

παραπέρα γιατί αντί να καλυτερεύει την κατάσταση τη χειροτέρεψε. Εχθές αποφάσισε να το πάει με πιο 

σύντομη διαδικασία και θα μου πεις αυτό είναι το ζήτημα, εδώ μας παίρνουνε και την τελευταία δραχμή  

σε πόση ώρα θα το ψηφίσουν; Όμως δείχνουν την ευαισθησία της. Πάει να το περάσει σε μία συνεδρίαση 

fast track, όρο που χρησιμοποιούσαν και οι προηγούμενοι βέβαια και να πούμε εδώ πολύ απλά ότι αύριο 

θα γίνει κάτι που εμείς δεν το πολύ συνηθίζουμε, το ΠΑΜΕ καλεί σε μία συγκέντρωση στην Αθήνα με 

σύνθημα «κάτω τα ξέρας σας από τα διαθέσιμα αποθεματικά , αυτά είναι χρήματα για τις λαϊκές ανάγκες» 

τη συγκεκριμένη έκφραση  ούτε μεταξύ μας δεν την χρησιμοποιούμε. Αλλά καταλαβαίνετε ότι για να 

εκφράσει κανείς  όλη την αγανάκτηση και όλο το φόρτο που φέρνει αυτή η πράξη θα χρησιμοποιηθούν και 

τέτοιες  λέξεις.  Και να σας πω ότι αύριο υπάρχει τρίωρη στάση βέβαια, στους Δήμους και στο δικό μας 

φαντάζομαι, αλλά υπάρχουνε και μια σειρά από φορείς τους έχω θα τους δώσω τα πρακτικά δεκάδες οι 

οποίοι αντιτίθενται και δεν μπορεί να λέει κανείς ότι το Δημοτικό Συμβούλιο της Ξάνθης θα σώσει την 

πατρίδα παίρνοντας μια τέτοια απόφαση  και όλοι οι άλλοι δεν θέλουν να την σώσουν. Να τελειώσω και 

εγώ ολοκληρώνοντας. Ψήφισμα να βγει, υπάρχει ένα θέμα που στο ψήφισμα της ΚΕΔΕ  δεν μπορεί να 

συμπεριλαμβάνεται όταν λέει θα ζητάμε διευκρινήσεις να δούμε πως θα το μαλακώσουμε, εγώ δεν ότι 

νομίζω υπάρχει καμία τέτοια ανάγκη, όμως αυτό το ψήφισμα θα είναι γράμμα νεκρό εάν απλός το 

ψηφίσουμε σήμερα και δεν πάει παρακάτω. Και όταν λέω παρακάτω εννοώ αύριο το πρωί στους γονείς 

που θα πάνε τα παιδιά στους βρεφονηπιακούς, στα ΚΑΠΗ  για να ξέρουνε εκεί οι άνθρωποι, τι παίζεται 

και τι δημιουργείται, στους ανθρώπους που είναι ασφαλισμένοι, στην μεθαυριανή επίσκεψη του Υπουργού 

Υγείας  να το δώσουμε στο χέρι. Δεν φτάνει όμως το ψήφισμα, γιατί όπως είπε και ο κύριος Μπένης, 

ψηφίσματα κατά καιρούς  βροχή και αν θέλετε πιο επαναστατικά ίσως και από αυτό που θα ήθελα εγώ να 

είναι. Πρέπει να πάρουμε απόφαση συγκεκριμένη αυτή που καταφέρανε και πήρανε εφτά Δήμοι μέχρι 

τώρα και νομίζω  θα γίνουνε περισσότεροι, που λένε ότι και να γίνει στη βουλή αύριο το βράδυ, εμείς τα 

χρήματα αυτά, που είναι χρήματα του λαού δεν πρόκειται να τα δώσουμε. Επομένως κάποιοι θα πάνε και 

στα δικαστήρια πιθανών,   κάποιοι θα πάνε και φυλακή, μερικοί από αυτούς έχουνε πάει ήδη παλιότερα σε 

ξερονήσια, να μην φοβηθούμε γιατί όταν είναι ομόφωνες οι αποφάσεις, αλλά η χώρα προς τα εκεί βαδίζει 

και να ξέρετε εμείς κουμουνιστές θα είμαστε οι πρώτοι πάλι που θα την πληρώσουμε, γιατί ο ΣΥΡΙΖΑ 

αγκαλιάζει τον Γιώργο τον Παπανδρέου σε συναντήσεις για να τον αθωώσει , αλλά για μας επιφυλάσσει 

απαγορεύσεις στο να μην πάρουμε τις πλατείες για κάνουμε εκδηλώσεις ,  απαγορεύσεις στο ποιο 

πεζοδρόμιο θα περπατάμε, σε ποιο δρόμο. Εμείς δεν κρυβόμαστε. Εγώ είμαι εκλεγμένος με την 

υποστήριξη του κόμματος στο οποίο ανήκω. Δεν είμαι αυτοδιοικητικός και είμαι υποχρεωμένος να πω 

αυτά που λέω. Και αν θέλουμε να πάει καλά το πράγμα ένα τελευταίο. Να ζητήσουμε αυτά που μας 

χρωστάνε αντί να ζητάνε αυτοί αυτά που έχουμε τα λίγα, να ζητήσουμε αυτά τα δεκατρία δις που γίνανε 



ένα κόμμα οκτώ στην προηγούμενη περίοδο, αυτά που από τον Γενάρη δεν μας έχουνε στείλει και αυτό θα 

πρέπει να μπει στο ψήφισμα, αλλά και να γίνει αίτημα  πώς να πω, στο περπάτημα  που κάνουμε στους 

δρόμους και τι κινητοποιήσεις θα γίνουν το επόμενο διάστημα. Να ξέρετε ότι είναι μια καλή αφορμή αυτό 

εδώ το πράγμα το οποίο δεν είναι καθόλου δημοκρατικό και καθόλου σωστό, να ανοίξει ξανά μια 

κουβέντα στο λαό, να δει που πάει , πόση ελπίδα από αυτή που του πούλησαν κατανάλωσε και τι του μένει 

και από δω και πέρα να αποφασίσει με ποιο δυναμικό τρόπο να διεκδικεί αυτά που του ανήκουν. Και του 

ανήκουν πολλά από αυτά που έχουν παραχωρηθεί στην Τοπική Διοίκηση χωρίς πόρους. Θυμάστε την 

κουβέντα που κάναμε πάντα για τους αθλητικούς χώρους πόσα λεφτά δίνει το κράτος, για τα ΚΑΠΗ πόσα 

μας δίνει, για τους παιδικούς  σταθμούς πόσα δίνει;  Θα στηρίξουμε το ψήφισμα της ΚΕΔΕ με αυτά τα δύο 

συμπληρωματικά και αφαιρώντας το κομμάτι που ζητάει διευκρινήσεις». 

Τέλος ο Πρόεδρος κάλεσε το σώμα ν’ αποφασίσει σχετικά.                                                                  
ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων καθώς και 1) τις διατάξεις της παρ.5 του 
άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ Α΄ 87) 2) το γεγονός ότι θίγονται άμεσα τα συμφέροντα του Δήμου με 
άμεσο κίνδυνο την μη ομαλή λειτουργία του και των υπηρεσιών του 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 
Την έκδοση ψηφίσματος και την αποστολή του στον Πρωθυπουργό της Ελλάδος, στον Υπουργό 

Οικονομικών, στην Κεντρική Ένωση Δήμων Ελλάδος και στα Μέσα Μαζικής Ενημέρωσης 

ΨΗΦΙΣΜΑ 

Καταγγέλλει ως απαράδεκτη τη μεθόδευση της Κυβέρνησης και την απόφασή της να προχωρήσει 

στην έκδοση ΠΝΠ με την οποία πλήττει ευθέως τη συνταγματικά κατοχυρωμένη ανεξαρτησία του θεσμού 

της Αυτοδιοίκησης και ουσιαστικά ακυρώνει τον ρόλο της. 

Κρίνει μη ικανοποιητικές τις εξηγήσεις που παρείχε μέχρι σήμερα η Κυβέρνηση γι’ αυτό και την 

καλεί σε πρώτη φάση να ξεκινήσει με πρωτοβουλία της ένας ειλικρινής διάλογος προκειμένου να 

αναζητηθούν κοινά αποδεκτές λύσεις που στόχο θα έχουν την εξυπηρέτηση του εθνικού συμφέροντος. 

Θέτει σε κίνδυνο την ομαλή λειτουργία του Δήμου μας και των υπηρεσιών του καθώς και τη 

δυνατότητά του να ανταποκριθούν στη στοιχειώδη λειτουργία του. 

Ανατρέπει τον προγραμματισμό του Δήμου αφού χωρίς χρήματα δεν μπορεί να γίνει κανένας 

προγραμματισμός έργων και παρεμβάσεων. 

Ακυρώνει στην πράξη ενέργειες όπως προμήθεια καυσίμων για τα απορριμματοφόρα μας, τη 

λειτουργία των παιδικών μας σταθμών, την προμήθεια αναλώσιμων και τη λειτουργία των κοινωνικών μας 

δομών και υπηρεσιών. 

Η δέσμευση των ταμειακών διαθεσίμων είναι μια κίνηση αποσπασματικού χαρακτήρα που δεν 

λύνει με μόνιμο τρόπο και μακροπρόθεσμα τις αιτίες που μας οδήγησαν στη σημερινή κρίση ρευστότητας.  

Δημιουργεί αδιέξοδα που δύσκολα θα ξεπεραστούν, τις συνέπειες των οποίων όμως θα 

πληρώσουμε ακριβά όλοι μας. 
Καλούμε την Κυβέρνηση ν’ ακυρώσει την απόφασή της να δεσμεύσει στην Τράπεζα της Ελλάδος τα 
χρήματα των Δήμων. 

Μειοψήφησαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Πούλιος Χρίστος, Ξυνίδης Αθανάσιος, Καρά Αχμέτ και Χουσεϊν 
Ογλού Τιμούρ για τους λόγους που αναφέρονται στο ιστορικό μέρος της παρούσης απόφασης. 
Οι δημοτικοί σύμβουλοι Ανταμπούφης Νικόλαος, Τσιακίρογλου Σωτήριος και Μιχαλοπούλου Αλίκη 
ψήφισαν Λευκό.  

……………………………………………………………………………………………………………….. 
 Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
      Ο Πρόεδρος         Τα μέλη 
Δρεμσίζης Ιωάννης                                        (Ακολουθούν υπογραφές) 
      (Υπογραφή)            Ακριβές απόσπασμα 

Ξάνθη 24-4-2015 
Με εντολή Δημάρχου 

Η Ειδική Γραμματέας του Δημ. Σ/λίου 
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